
MOTIE 

 

 De raad van de gemeente Vlagtwedde in vergadering bijeen op 28 oktober 2014,  

 

Kennis nemend van de beantwoording van de door het raadslid E. van der Horst 
gestelde schriftelijke vragen naar aanleiding van het besluit van het college van b&w 
geen MER uit te laten voeren voor de nieuwvestiging van melkveehouderij  
aan de'J. Buiskoolweg te Vlagtwedde;  

 

Constaterende dat: 

• Men pas kan weten of het incidentele gevallen betreft na vaststellen van het 
kader Gezondheid & Milieu. 

• Ondanks het advies van de gezondheidsraad, dat een gemeente vanuit haar  
verantwoordelijkheid een kader opstelt in overleg met de GGD, is hier niet 
over gesproken. 

• Dat de GGD geen aandacht heeft besteed aan antibioticagebruik en 
resistentie en de gemeente zelf de reden hieromtrent invult. 

• Aan trillingen geen specifieke aandacht is besteed omdat dit niet relevant zou 
zijn. 

• Het college zelf al stelt, voorafgaand aan besluitvorming een zorgvuldige afweging 
van alle daarvoor in aanmerking komende belangen moet plaatsvinden, en deze 

afweging moet zijn gebaseerd op relevante feiten en omstandigheden. 
 

• Het college vaststelt dat het onmogelijk is op korte termijn een sterke reductie van 
de atmosferische depositie te realiseren. Een bedrijf toe te staan dat de depositie 
met zekerheid zal verhogen staat hier haaks op. 
 

• Dat het landelijk beleid er bij gemeenten op aandringt stikstofemmissie te verlagen 
terwijl deze gemeente een bedrijf toelaat waarvan wij zeker weten dat hij de 
depositie zal verhogen. 
 

• Het college de stijging van 0,23 tot 0,32 bagataliseert . 
 

• De huidige situatie de achtergronddepositie van stikstof in het EHS ver boven de 
kritische depositiewaarde ligt. 

 



 

Overwegende dat: 

� De gezondheidsraad adviseert: 

- dat er een zorgvuldig besluitvormingproces nodig is voor de gewenste 
structurering en transparantie waarin alle belanghebbende partijen hun 
inbreng in moeten hebben; 

- dat er duidelijke aanwijzingen zijn dat omwonenden kunnen worden 
blootgesteld aan endotoxinen en de effecten; 

- Dat de opstellers van het rapport aangeven niet te weten of er een verband 
bestaat tussen de grote van het veebedrijf en de infectierisico’s voor 
omwonenden; 

- Dat voor het verlenen van vergunningen berekeningen worden gemaakt 
tav het te verwachten fijnstof en dit gepaard gaat met grote onzekerheid en   
te verwachten afwijkingen, omdat hierbij gebruik wordt gemaakt van 
gemiddelde cijfers; 

- een beoordeling te maken volgens het beoordelingkader Gezondheid& 
Milieu en de gemeente hiervoor verantwoordelijk is ism de GGD als 
adviesorgaan. 
 
 

Verzoekt het college: 

• alsnog een MER uit te voeren met daarin meegenomen bovengenoemde 
punten. 

• Een beoordelingskader op te stellen en daarin nadrukkelijk aandacht te 
besteden aan antibioticagebruik en resistentie. 

• Een stikstofmeting te laten uitvoeren. 

 

En gaat over tot de orde van de dag.  
 

Edith van der Horst,  H. Meendering  W. Hoftijzer 

Partij voor de Dieren Fractie GroenLinks  Fractie PvdA 

 

 



 


